



Paraît le lundi matin

Published every Monday morning

Abonnements \$2 par an
 Subscriptions \$2 a year

Payables d'avance
 Payable in advance

MUNICIPAL
Gazette
 MUNICIPALE
 DE—OF
Montreal

Organe officiel de la Corporation
 de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
 of the City of Montreal

CANADA

—Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit:

“La Gazette Municipale”

Bureau de Poste: 917 ou
 25 rue St-Gabriel, Montréal

—Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit:

“La Gazette Municipale”

Hôtel de Ville, — Montréal

—All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows:

“The Municipal Gazette”

Post Office Box 917 or
 25 St. Gabriel St., Montreal

All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows:

“The Municipal Gazette”

City Hall, — Montreal
 TELEPHONE MAIN 4240

REGLEMENT No 387

Règlement autorisant l'émission d'un emprunt de £400,000 sterling (quatre cent mille louis sterling).

(Adopté le 17 décembre 1908)

Attendu que la Commission des Finances a démontré, par ses rapports présentés au Conseil, le 11 mai et le 20 novembre derniers, que la Cité a besoin de la somme de \$2,000,000 (ou à peu près £400,000 sterling) sur le compte d'emprunt, pour les fins suivantes, savoir:

Pour travaux permanents, emprunt autorisé pour 1908 et représentant l'excédent de la valeur de la propriété imposable en 1907 sur le chiffre de 1906, suivant l'article 5 du statut de la Législature Provinciale, 8 Ed. VII, chap. 85, limitant la dette consolidée de la Cité à 15 p.c. de la valeur de sa propriété imposable. \$1,755,794

Pour l'achat et l'embellissement de l'île Ste-Hélène, conformément au statut de la Législature, 7 Ed. VII, chap. 63, sect. 51, \$250,000, disons en acompte. 200,000
 \$1,955,794

Disons un million neuf cent cinquante-cinq mille sept cent quatre-vingt-quatorze dollars, d'après le certificat du contrôleur ci-annexé, indiquant le montant que la Cité peut emprunter;

Attendu que cet emprunt a été offert au public par la voie des journaux et que l'offre de MM. Hanson Bros, savoir, £100.5.1 par £100, qui était la plus haute, a été acceptée par le Conseil par résolution adoptée le 23 novembre dernier, approuvant une résolution de la Commission des Finances en date du 20 du même mois;

Et attendu que le présent règlement est nécessaire, d'après la loi, pour donner effet à la résolution susdite du Conseil;

A une assemblée spéciale du Conseil de la Cité de Montréal, tenue dans l'Hôtel de Ville, ce dix-septième jour de décembre, mil neuf cent huit, en la manière et suivant les formalités prescrites dans et par l'acte d'incorporation de ladite Cité, à laquelle assemblée sont présents la majorité des membres de tout le Conseil, savoir: l'échevin J. Ward, maire suppléant, au fauteuil; les échevins L.-A. Lapointe, Larivière, Proulx, Clearihue, Lévy, M. Martin, Dagenais, Robillard, L'Espérance, Turner, Sadler, Bumbray, Gallery, Lavallée, N. Lapointe, Leclaire, Giroux,

BY-LAW No 387

By-Law to authorize the issue of a Loan of £400,000 Stg. (Four hundred pounds sterling).

(Adopted 17th December 1908).

Whereas the Finance Committee has shown by its "Reports" presented to Council on the eleventh day of May and the twentieth day of November last, that the sum of \$2,000,000 or (about) £400,000, stg. is required for the purposes of the City on loan account, as detailed below, to wit:

For permanent works—amount authorized for 1908 in virtue of the excess of assessed taxable values in 1907 over those of 1906 as provided by Article 5 of the Act of the Provincial Legislature 8, Edward VII, chap. 85, limiting the consolidated debt of the City to 15 p.c. of its taxable immoveable property. \$1,755,794

For the purchase and improvement of St. Helen's Island, as provided by the Act of the Legislature 7 Edward VII, Cap. 63, Art. 51; \$250,000, say on account 200,000
 \$1,955,794

Say one million nine hundred and fifty five thousand seven hundred and ninety four dollars as per the Comptroller's certificate re borrowing power, hereunto annexed;

Whereas said loan has been duly offered for public subscription and the best offer received therefor has been that of Messrs. Hanson Bros. at £100.5.1 per £100 which, being the highest, was accepted by the Council by resolution passed on the 23rd day of November last, adopting a resolution of the Finance Committee of the 20th day of same month;

And whereas this By-Law is required in conformity with law;

At a special meeting of the Council of the City of Montreal, held in the City Hall, this seventeenth day of December, one thousand nine hundred and eight, after the observance of the formalities prescribed in and by the act of incorporation of the said City, at which meeting a majority of the members of the whole Council are present, viz: Ald. J. Ward, acting mayor, in the chair; Aldermen L. A. Lapointe, Larivière, Proulx, Clearihue, Lévy, M. Martin, Dagenais, Robillard, L'Espérance, Turner, Sadler, Bumbray, Gallery, Lavallée, N. Lapointe, Leclaire, Giroux, O'Connell, Couture, Laviolette, Gadbois, Robinson, J. B. A.